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Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Tervezik-e a hazai metró-, és villamos szerelvények gyártására irányuló kapacitások kiépítését? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Amint az ismeretes a metró-, és villamos szerelvények iránti kereslet – önmagában a hazai járműpark
elhasználódott állapotából adódóan is – jelentősnek mondható .

Az elmúlt évek beszerzésinek tanulságaiból jól látható, hogy az engedélyezési nehézségekkel küzd ő ,
rendre visszatérően meghibásodó Alstom metrószerelvények beszerzése, illetve az elöregedett szovje t
metró kocsik felújítása valós kiugrási lehetőséget jelentene a nevezett közlekedési eszközök hazai
gyártásának elindítása .

A vidéki nagyvárosok így, Miskolc, Debrecen példája azt mutatja, hogy járműigényeik kielégítésére
irányuló közbeszerzési eljárásaik csak sokadszori hirdetmény közzétételét követ ően vezettek
eredményre.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy tervezik-e a hazai gyártókapacitás beindítását a
közeljövőben, vannak-e ilyen irányú koncepciók, esetlegesen konkrét intézkedések ?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök!

Budapest, 2013 . május " 30 . "
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